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I. Historie organizovan® tŊlovĨchovy a kopan® v obci Cejle 

V naġ² obci byla situace v oblasti tŊlesn® vĨchovy velmi sloģit§. PŚev§ģn§ ļ§st obyvatelstva 

z²sk§vala od prad§vna prostŚedky pro svou obģivu pŚedevġ²m zemŊdŊlstv²m. Ostatn² obyvatel® byli 

malĨmi Śemesln²ky, kteŚ² si pŚivydŊl§vali u vŊtġ²ch sedl§kŢ nebo vlastnili mal§ hospod§Śstv². Pr§ce 

v zemŊdŊlstv² byla tŊģk§ a vyģadovala velkou dŚinu ļasto aģ do noļn²ch hodin a zapojen² vġech 

ļlenŢ rodiny, dŊti nevyj²maje. Na z§bavu, a tedy ani sport, pŚ²liġ mnoho ļasu nezbĨvalo. V obci 

neexistovala m²stnost ani jin® prostory, kter® by mohly bĨt pro tŊlovĨchovu a sport vyuģ²v§ny. PŚes 

vġechny tyto pŚek§ģky vġak cejleck§ ml§deģ po sportu velmi touģila. DŢkazem toho je zaloģen² 

prvn²ho sportovn²ho klubu v obci v roce 1933.  

Zaļ§tky tohoto klubu byly velice skromn® a sloģit®. VģdyŠ u jeho zrodu st§la pouze hrstka mladĨch 

sportovn²ch nadġencŢ v ļele s Josefem SuchĨm s c²lem zaloģit v obci organizovanou tŊlovĨchovu 

a d§le jen nepochopen² ze strany tehdejġ²ch funkcion§ŚŢ obce. Z§kladn²m probl®mem bylo z²sk§n² 

m²sta, kde by mohla bĨt sportovn² ļinnost provozov§na. Obec Cejle je poloģena sice v pŊkn®m, ale 

znaļnŊ kopcovit®m ter®nu a nav²c kaģdĨ kus i t® nejhorġ² pŢdy byl velmi peļlivŊ obdŊl§v§n. 

Nadġen§ ml§deģ se vġak nevzdala a nepŚest§vala hledat m²sto vhodn® pro stavbu hŚiġtŊ, kter® 

nakonec naġla. Na doln²m okraji vesnice, v m²stech, kde dnes stoj² autobusov§ zast§vka, byla 

podmoļen§, nikĨm nevyuģ²van§ pŢda, kterou se mlad² sportovci rozhodli vyuģ²t pro stavbu hŚiġtŊ. 

ChybŊly vġak finanļn² prostŚedky i mechanizace. A tak pŚiġly ke slovu krump§ļe, lopaty a kotouļe. 

Potahy, tolik potŚebn® zejm®na pŚi nav§ģen² kamen² a hl²ny, poskytovali sami sportovci. Za velk®ho 

nadġen² a nesm²rn® obŊtavosti vġech ļlenŢ vzniklo hŚiġtŊ o rozmŊrech 20 x 30 m.  

Sportovn² klub zaļal svoji ļinnost v odd²le kopan®. Mal® rozmŊry hŚiġtŊ vġak dovolovaly pouze hru, 

kter§ by se dnes mohla nazvat Ăminikopan§ñ. Hra byla provozov§na syst®mem 2, 1, 3 (obr§nci, 

z§loha, ¼tok), protoģe i s brank§Śem mohlo na hrac² plochu nastoupit pouze 7 hr§ļŢ. VĨstroj si 

musel kaģdĨ hr§ļ obstarat za sv® prostŚedky. Jako kabina slouģila hr§ļŢm m²stnost v hostinci, 

odkud spoleļnŊ odch§zeli na hŚiġtŊ v doprovodu nadġenĨch fanouġkŢ a m²stn² dechovky Ś²zen® 

JiŚ²m Jilichem. KaģdĨ z§pas byl neopakovatelnou z§leģitost² t®mŊŚ cel® obce. Po vŊtġ²ch z§pasech 

se v m²stn²m hostinci konaly taneļn² z§bavy. VĨtŊģek z tŊchto z§bav byl vedle dobrovolnĨch 

ļlenskĨch pŚ²spŊvkŢ a vstupn®ho na z§pasy velkĨm pŚ²nosem do pokladny klubu. Fotbalist® 

sportovn²ho klubu dosahovali pŚi z§pasech pŊknĨch vĨsledkŢ. T®mŊŚ kaģdĨ soupeŚ odch§zel 

poraģen a to nejen nezvyklĨmi rozmŊry hŚiġtŊ, ale pŚedevġ²m velkĨmi vĨkony a nadġen²m hr§ļŢ. 

NejļastŊjġ²mi soupeŚi cejleckĨch fotbalistŢ byli hr§ļi z Janġtejna, Batelova, Rant²Śova, TŚeġtŊ 

a Miroġova. RovnŊģ naġi fotbalist® hostovali na hŚiġt²ch tŊchto soupeŚŢ. Hr§ļi se na z§pasy 

dopravovali dle svĨch moģnost², nejļastŊji pŊġky a na kolech.  

 

Obr§zek 1 HŚiġtŊ prvn²ho sportovn²ho klubu v obci Cejle vybudovan® v roce 1933 
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Finanļn² situace sportovn²ho klubu se neust§le zlepġovala. T²m byly vytvoŚeny podm²nky pro 

obstar§n² jednotn®ho vybaven². Sportovn² klub zakoupil od Sokola v Doln² Cerekvi starġ² dresy - 

modr§ triļka a b²l® trenĨrky. Klubovou barvou se tak stala modr§ a b²l§ /modrob²l§ s²la. 

Z§jemcŢ o ļlenstv² ve sportovn²m klubu st§le pŚibĨvalo, hŚiġtŊ pro potŚeby klubu pŚest§valo staļit 

a jeho ļlenov® museli opŊt zaļ²t hledat m²sto pro stavbu nov®ho vŊtġ²ho hŚiġtŊ. Na tehdejġ²m 

obecn²m ¼ŚadŊ uplatnili poģadavek na pŚidŊlen² vhodnŊjġ²ho pozemku. Jejich ģ§dost opŊt narazila 

na zam²tav® stanovisko nŊkterĨch funkcion§ŚŢ obce. Cejleļt² sportovci od sv®ho poģadavku 

neustoupili a k jeho dosaģen² volili na dneġn² pomŊry ponŊkud sv®r§znou formu. Veļer po tr®ninku 

proch§zeli obc² s hlasitĨm skandov§n²m: "My chceme hŚiġtŊ" a to zejm®na pŚed domy obecn²ch 

funkcion§ŚŢ, kteŚ² zaujali k jejich poģadavku negativn² postoj. Nakonec se vġe vyŚeġilo k pln® 

spokojenosti sportovcŢ. Obec v roce 1936 uvolnila pozemek v pŊkn®m prostŚed² na okraji lesa. 

Tento pozemek byl vġak znaļnŊ kopcovitĨ, a tak pŚi jeho ¼pravŊ zaļalo vġe od zaļ§tku. Vġechen 

volnĨ ļas vŊnovali ļlenov® klubu vĨstavbŊ nov®ho hŚiġtŊ. Bylo nutn® pŚem²stit velk® mnoģstv² tvrd® 

kamenit® zeminy a to se stejnĨm vybaven²m jako pŚi prvn² akci. Zlepġen§ finanļn² situace klubu 

vġak umoģnila, ģe ļ§st brig§dnickĨch hodin byla zaplacena. Pr§ce pokraļovaly velmi pomalu 

a hŚiġtŊ nebylo zcela dokonļeno. 

ChybŊlo proveden² posledn²ch ter®nn²ch ¼prav, kter® vġak nebr§nily v pouģ²v§n² hŚiġtŊ ke sportovn² 

ļinnosti. Okupace naġ² vlasti HitlerovskĨm NŊmeckem ļinnost sportovn²ho klubu znaļnŊ naruġila 

a v roce 1943 docela zastavila.  

PŚi vzpom²nk§ch na tyto d§vno minul® ļasy nelze nevzpomenout prŢkopn²ky, kteŚ² st§li u zrodu 

vġeho tohoto dŊn². Byl to pŚedevġ²m Josef SuchĨ, Josef Vejvoda, Anton²n VeselĨ, Josef Zlatuġka, 

VojtŊch Zeman, Josef Jel²nek, Jilj² Jilich, Jaroslav Zeman a Josef Mikġl. NŊkteŚ² z nich pr§vŊ ve 

Sportovn²m klubu Cejle udŊlali sv® prvn² fotbalov® krŢļky a ve sportovn² ļinnosti pokraļovali 

v jinĨch tŊlovĨchovnĨch jednot§ch, jako napŚ²klad Josef Mikġl v Rud® HvŊzdŊ Jihlava, Josef SuchĨ 

v Matadoru T§bor a Anton²n VeselĨ ve Sportovn²m klubu Horn² Cerekev.  

 

Obr§zek 2 Ļlenov® Sportovn²ho klubu Cejle. Zleva Anton²n VeselĨ, Ladislav VeselĨ, Josef Mikġl, Dobromysl Poġta, 

Bohuslav Volf, Frantiġek Zeman, Frantiġek Zlatuġka, V§clav Zeman, Frantiġek SuchĨ, Bohuslav VeselĨ. 
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V roce 1961, za pomoci okresn²ho vĨboru pro tŊlesnou vĨchovu a sport, byla v naġ² obci zaloģena 

tŊlovĨchovn§ jednota, kter§ pracovala pŚi kulturn²m klubu JZD. Dne 9. dubna se konala ustavuj²c² 

schŢze, na kter® byl pŚedsedou zvolen Stanislav Volf. V t®to tŊlovĨchovn® jednotŊ byla vesmŊs 

organizov§na zemŊdŊlsk§ ml§deģ. 

Sportovn² dŊn² se na dalġ²ch 18 let omezilo pouze na poŚ§d§n² pouŠovĨch fotbalovĨch utk§n², kter§ 

se konala nepravidelnŊ. V t®to dobŊ nebyly v naġ² obci vytvoŚeny podm²nky pro aktivn² vyuģit² 

voln®ho ļasu ml§deģe. Tuto situaci projedn§vala v roce 1980 komise pro ml§deģ a tŊlesnou 

vĨchovu pŚi ONV v JihlavŊ, kter§ dala podnŊt ke vzniku  tŊlovĨchovn® jednoty v Cejli. 

TŊlovĨchovn§ jednota v tomto roce byla zaloģena, jej²m pŚedsedou se stal Josef Toman. Sportovn² 

ļinnost se nerozvinula z dŢvodŢ organizaļn² nezkuġenosti ļlenŢ vĨboru. Obrat k lepġ²mu nastal 

teprve v roce 1981, kdy bylo veden² TJ svŊŚeno spolehlivĨm organiz§torŢm. Ustavuj²c² schŢze 

TŊlovĨchovn® jednoty Cejle se konala dne 29.4.1981 v kulturn²m domŊ ve Dvorc²ch. Mezi 

zakl§daj²c² ļleny patŚ²: Otom²r Klubal, Jarom²r Peġout, Jaroslav Rutsch, ZdenŊk Mareġ, Josef 

Holzbauer, Josef Zlatuġka a Ladislav Mareġ.  

Odd²l kopan® byl pŚi zaloģen² TJ zaŚazen do IV.tŚ²dy okresn²ho pŚeboru. Po skonļen² sv® prvn² 

sezony v roce 1982 obsadil 8.m²sto pŚi ¼ļasti 10 muģstev. V sezonŊ 1982/1983 obsadil 4.m²sto ze 

6 ¼ļastn²kŢ a v sezonŊ 1983/1984 3.m²sto ze 6 ¼ļastn²kŢ. V roce 1984 po proveden® reorganizaci 

TJ bylo druģstvo kopan® TJ Cejle zaŚazeno do III.tŚ²dy okresn² soutŊģe, ve kter® v sezonŊ 

1984/1985 obsadil 2.m²sto z 12 druģstev. Velmi ¼spŊġnou byla pro odd²l kopan® sezona 1985/1986, 

ve kter® se um²stil na 1.m²stŊ a postoupil do okresn²ho pŚeboru. Ani zde si nevedl nov§ļek ġpatnŊ. 

V sezonŊ 1986/1987 obsadil 10.m²sto, v sezonŊ 1987/1988 9.m²sto a v sezonŊ 1988/1989 8.m²sto ze 

14 ¼ļastn²kŢ. O ¼spŊch odd²lu kopan® se bezesporu zaslouģili vġichni jeho ļlenov® v ļele 

s tren®rem Ladislavem Ġvih§lkem.  

V roce 1986 bylo pŚi odd²lu kopan® zaloģeno druģstvo ģ§kŢ, ve kter®m bylo organizov§no 

16 chlapcŢ z Cejle, DvorcŢ, Kostelce a Doln² Cerekve. Ve sv® prvn² sez·nŊ se um²stilo na 12.m²stŊ, 

v sezonŊ 1987/1988 na 13.m²stŊ a v sezonŊ 1988/1989 na pŊkn®m 7.m²stŊ. 

V tŊchto letech mŊl celorepublikovŊ fotbal zelenou, svaz d§val dotace 77 Kļ na ļlena a hlavnŊ se 

sh§nŊli nov² ļlenov® odd²lu. V sezonŊ 1990/1991 borci v Cejli vyhr§li okresn² pŚebor a mŊlo se 

postoupit do kraje. Z dŢvodu nevyhovuj²c²ho z§zem² a tak® financ² se postup pŚenechal Poln®. 

Hr§ļi se na hŚiġti pŚevl®kali ve stavebn²ch buŔk§ch, o vodŊ a elektrice se jim mohlo jenom zd§t. 

V n§sleduj²c²ch letech se hr§l st§le okresn² pŚebor s um²stŊn²mi v prvn² polovinŊ tabulky. V roce 

1993 ukonļil tren®rskou ļinnost L.Ġvih§lek a novĨm lodivodem se stal ZdenŊk Kamen²k. V t®to 

dobŊ nŊkteŚ² hr§ļi ukonļili svoji kari®ru a na jejich m²sto pŚiġli hr§ļi z Jihlavy. 

Z bl²ģe nespecifikovanĨch dŢvodŢ se fotbalov§ aktivita v Cejli v roce 1996 ukonļila a cel® muģstvo 

i s tren®rem se pŚesunulo k naġim sousedŢm do Kostelce, kde se v t® dobŊ postavilo nov® hŚiġtŊ. 

Avġak v kvŊtnu roku 1999, kdy se na ustavuj²c² schŢzi rozhodlo o nov®m veden² klubu v ļele s pan² 

Dagmar Mareġovou, se fotbal vr§til, snad navģdy,do Cejle. Zaļ²nalo se t®mŊŚ od nuly, pŚihl§silo se 

muģstvo do IV. tŚ²dy. PŚevl®kalo se st§le ve stavebn²ch buŔk§ch, kter® byly st§le v²ce v dezol§tn²m 

stavu, hr§lo se na p²sku, voda nebyla.  
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Hned prvn² sezonu postoupilo muģstvo Cejle do III.tŚ²dy. A jak to bĨv§, pomalu zaļali opouġtŊt 

starġ² hr§ļi sv® pozice a mlad², nezkuġen² hr§ļi, se pomalu rozkouk§vali. Muģstvo Cejle sestoupilo 

zpŊt do IV.tŚ²dy a pod veden²m nov®ho tren®ra, Milana Duchana zaļali budovat novĨ tĨm. Cesta 

byla trnit§, dlouh§, ale nadġen² velik®.  

 

hōǊłȊŜƪ 3 {ǘŀǊł ƎŀǊŘŀ 

 

hōǊłȊŜƪ 4 {ǘŀǊł ƎŀǊŘŀ 
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Obr§zek 5 Setk§n² bĨvalĨch hr§ļŢ TJ Cejle pŚi pŚ²leģitosti otevŚen² travnat®ho hŚiġtŊ v roce 2009 
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II.  Novodob§ historie TJ Cejle 

Dalġ² dlouhodob§ novodob§ historie kopan® v Cejli se zaļala utv§Śet ¼plnŊ n§hodou. V roce 2001 se 

rozhodli dva p§nov® Pavel Ļervenec a Ladislav Kr§l pŚes²dlit z Jihlavy do Cejle. V r§mci pŚestavby 

a stavby domŢ se r§di po ¼navn® manu§ln² pr§ci chodili d²vat na fotbal v Cejli, v t® dobŊ IV.tŚ²du 

okresn²ho pŚeboru. VĨsledky byly rŢzn®, nŊkdy dobr®, nŊkdy ġpatn®, ale lid® a prostŚed² kolem 

fotbalu bylo fajn. Pavel Ļervenec v roce 2003, po rekonstrukci domu, dal n§vrh, ģe se v Cejli zaloģ² 

ml§deģ a spolupr§ci nab²dl L.Kr§lovi. Ten mŊl rozestavŊnĨ dŢm a moc se mu do toho nechtŊlo. 

Nicm®nŊ svolil a uģ v tom byli oba aģ po uġi. Dnes je tomu jiģ 15 let, co se tito dva p§nov® vŊnuj² 

fotbalu v Cejli s urļitĨm vĨvojem a s ¼spŊchy i ne¼spŊchy.  

V roce 2003 se zaloģilo druģstvo ģ§kŢ, zaļalo se hr§t od sez·ny 2003/2004 - starġ² ģ§ci okresn² 

pŚebor. Prvn² z§pas byl pŚ§tel§k se ģ§ky Kostelce. Do 2 mŊs²cŢ od zaloģen² se tĨm zvŊtġil na cca 

25 dŊt². SoubŊģnŊ se ģ§ky pŢsobil do roku 2009 i tĨm muģŢ ve IV.tŚ²dŊ. Od sezony 2003/2004 aģ do 

sezony 2008/2009 tr®novalo ģ§ky duo Ļervenec - Kr§l. V sez·nŊ 2008/2009 zaļal tr®novat A tĨm 

muģŢ P.Ļervenec ve IV.tŚ²dŊ OP. Cejle skonļila posledn² se 4 body. Dorost tr®noval pan Bohuslav 

Dolejġ² z Doln² Cerekve a ģ§ky pan Kr§l.  

 

Obr§zek 6 TĨm ģ§kŢ pod veden²m P. Ļervence a L. Kr§le 

Na vĨroļn² ļlensk® schŢzi v prosinci 2009 zvolen novĨ vĨkonnĨ vĨbor TŊlovĨchovn® jednoty 

Cejle: Ladislav Kr§l (pŚedseda), Pavel Ļervenec (tajemn²k-sekret§Ś), Roman Gattringer (hospod§Ś), 

ļlenov® vĨboru: LudŊk SlavŊt²nskĨ, Tom§ġ Batrla, Frantiġek Zlatuġka, Rostislav Hoġek. 

V r§mci novĨch z§konŢ bylo 3. srpna 2016 obļansk® sdruģen² TJ Cejle pŚevedeno na zapsanĨ 

spolek s n§zvem TŊlovĨchovn§ jednota CEJLE z.s. 

Aktu§ln² vĨkonnĨ vĨbor TŊlovĨchovn® jednoty CEJLE z.s.: Ladislav  Kr§l (pŚedseda), 

Pavel Ļervenec (sekret§Ś), ļlenov® vĨboru: Frantiġek Zlatuġka, Jan Zlatuġka, Tom§ġ Batrla, Jan 

Havel, JiŚ² BednaŚ²k, Jan Kov§Ś, Jan Ġpindler, Andrea Zlatuġkov§, Aleġ Ļ§p, Josef VeselĨ 
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III.  VĨsledky TJ Cejle za posledn²ch 10 let 

Sezona Đļast v soutŊģi  Um²stŊn² 

2009/2010 Starġ² ģ§ci OP ï konec ģ§kŢ 

Dorost OP 

A muģi ï III. tŚ²da 

B muģi ï novŊ zaloģen²! 

Tren®Śi: K. Pol§k, L. Kr§l 

Tren®Śi: T. Vyskoļil, J. Kov§Ś 

Tren®r: P. Ļervenec 

6. m²sto z 10 tĨmŢ 

7. m²sto 

8. m²sto 

13. m²sto 

2010/2011 A muģi ï III. tŚ²da 

B muģi ï III. tŚ²da 

Dorost OP ï konec dorostu 

 10. m²sto 

12. m²sto ze 13 tĨmŢ 

8. m²sto 

2011/2012 B muģi ï IV. tŚ²da 

 

 

A muģi ï IV. tŚ²da 

PŚ²chod bratrŢ Aleġe a Dalibora 

Ļ§povĨch, JiŚ²ho Novotn®ho 

a Honzy Havla 

Oba tĨmy ve IV. tŚ²dŊ (§ļko hr§lo 

za b®ļko a naopak - kvŢli volbŊ 

lehļ² skupiny) 

1. m²sto ï postup! 

63 bodŢ a 113 g·lŢ ï 

Dalibor Ļ§p jich vstŚelil 

43! 

15. m²sto ze 16 

2012/2013 A muģi ï III. tŚ²da 

B muģi ï IV. tŚ²da 

PŚ²chod Libora V²tŢ a Josefa 

Fiġera 

1. m²sto - postup do OP! 

11. m²sto (posledn²) 

2013/2014 A muģi ï OP 

B muģi ï IV. tŚ²da 

 6. m²sto 

10. m²sto z 11 tĨmŢ 

2014/2015 A muģi ï OP 

B muģi ï IV. tŚ²da 

 4. m²sto 

8. m²sto 

2015/2016 A muģi ï OP 

B muģi ï IV. tŚ²da 

 8. m²sto 

7. m²sto ze 7 tĨmŢ 

2016/2017 A muģi ï OP 

 

 

 

B muģi ï IV. tŚ²da 

V z§vŊru t®to sezony, vzhledem 

k nerozhodnosti tĨmŢ pŚed n§mi 

v tabulce, byla nab²dnuta moģnost 

hr§t krajskou 1.B tŚ²du. Nakonec 

v posledn² chv²li tuto soutŊģ 

obsadilo prvn² muģstvo 

v okresn²m pŚeboru Anton²nŢv 

dŢl. 

 

4. m²sto, 51 bodŢ 

(nejvyġġ² bodovĨ zisk 

a souļasnŊ nejlepġ² 

vĨsledek A tĨmu) 

 

7. m²sto 

2017/2018 A muģi ï OP 

B muģi ï IV. tŚ²da 

 7. m²sto 

13.m²sto 
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Z uvedenĨch vĨsledkŢ je zŚejm®, ģe po roce 2003 tu bylo fotbalov® terno. Muģstvo muģŢ se 

posunulo t®mŊŚ aģ na samĨ vrchol nejvyġġ² okresn² soutŊģe a v pŚ²padŊ dobr® konstelace hvŊzd 

(mlad² hr§ļi, ģ§dn® zranŊn², minim§ln² fluktuace a ģ§dn® babiļky a vĨlety v dobŊ z§pasŢ) mŢģe 

pomĨġlet i na krajskou soutŊģ. S ml§deģ² je obecnŊ celorepublikovĨ probl®m. Bohuģel spousty 

jinĨch sportovn²ch aktivit a dalġ²ch nesportovn²ch aktivit tŚ²ġt² ml§deģ a je velmi obt²ģn® zaloģit 

ml§deģnick® tĨmy. VģdyŠ v souļasn® dobŊ nen² ģ§dn§ dorosteneck§ soutŊģ na okrese a v pŚ²padŊ 

ģ§kŢ je to i s malĨmi poļty v muģstvu v novĨch soutŊģ²ch  na okrese nevaln®. 

 

Obr§zek 7 Radost z postupu do III. tŚ²dy 

 

IV.  ZmŊny fotbalov®ho are§lu za posledn²ch 15 let 

Od roku 2001 se zde vybudovalo : 

Á vĨstavba novĨch kabin 2002-2003 

Á elektrifikace kabin (odhad 2005) 

Á opl§ġŠov§n², zateplen² a zastŚeġen² vnitŚn²ho posezen², vydl§ģdŊn² terasy (mezi 2007-

2008) 

Á vĨstavba travnat® plochy hlavn²ho hŚiġtŊ se zavlaģov§n²m (zaset² 06/2008, uveden² 

do provozu 07/2009) 

Á vĨstavba vedlejġ² plochy - p²sek s pros²vkou (jaro 2008) 

Á zaset² tr§vy 09/2010, uveden² do provozu 04/2011 
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Á vybudov§n² plotŢ a ochrannĨch s²t², novĨch branek, laviļek pro div§ky a stŚ²daļek u 
obou hŚiġŠ (2008) 

Á instalace ļasom²ry (2011) 

Á rekonstrukce hlavn²ho hŚiġtŊ - jaro 2014 (strģen² 8 cm a drnu, navezen² 180 tun 

p²sku,  profr®zov§n² a oset²) 

Á rozhlas (2014) 

Á pŚ²stavba novĨch kabin a soci§lŢ, rekonstrukce soci§lŢ ve starĨch kabin§ch, 
vydl§ģdŊn² pod kabinami,  

Á vydl§ģdŊn² a zbudov§n² pergoly, rekonstrukce stŚ²daļek, z§bradl² v rohu (2017 

a 2018). 

Á v²ce¼ļelov® hŚiġtŊ ( 2017 a 2018) 

V souļasn® dobŊ disponujeme kvalitn² technikou pro ¼drģbu travnatĨch ploch ï traktor, 

vyļes§vaļka, lajnovaļka, rozmetadlo na hnojivo, voz²k na zal®v§n². 

 

 

 

Obr§zek 8 Div§ck§ podpora a pŢvodn² kabiny 


